

Preliminary summarized un-audited results for the period ended 30th June 2018

In compliance with The Capital Market Authority circular No.E/2/2016 read with Article 280 of the provisions for Disclosure of Issuers of Securities and Insider Trading, the management of Al Ahlia Insurance Company SAOG is pleased to disclose the preliminary summarized unaudited results for the six months ended 30 June 2018, as follows:

Values in (RO)

Particulars	30th June 2018	30th June 2017	Variance %
Gross Written Premium	15,198,453	15,103,691	1%
Net Underwriting Results	5,553,524	5,285,945	5%
General and Administrative expenses	(3,143,611)	(2,986,808)	5%
Investment & other income	835,091	736,183	13%
Profit before tax	3,245,004	3,035,320	7%
Provision for Income Tax	(490,000)	(475,000)	3%
Profit after tax	2,755,004	2,560,320	8%

Note: The above results are preliminary and subject to the approval of the Audit Committee and Board of Directors

For AL AHLIA INSURANCE CO. SAOG



AUTHORIZED SIGNATORY



شركة الأهلية للتأمين ش.م.ع.ع

ملخص النتائج الأولية غير المدققة للفصل المنتهي في 30 يونيو 2018

بموجب التعميم الصادر من الهيئة العامة لسوق المال رقم 2016/2 مع المادة 280 من أحكام الإفصاح الخاصة بمصدري الأوراق المالية والتداول الداخلي ، يسر شركة التأمين الأهلية الإفصاح عن ملخص النتائج المرحلية غير المدققة لفترة الستة أشهر المنتهية في 30 يونيو 2018 ، على النحو التالي:

القيم بالريال العُماني			
البيان	30 يونيو 2018	30 يونيو 2017	نسبة التغير %
إجمالي الأقساط المكتتبة	15,198,453	15,103,691	1%
صافي نتائج الاكتتاب	5,553,524	5,285,945	5%
المصاريف الإدارية والعامة	(3,143,611)	(2,986,808)	5%
الاستثمار والدخل الأخر	835,091	736,183	13%
الربح قبل الضريبة	3,245,004	3,035,320	7%
مخصّص ضريبة الدخل	(490,000)	(475,000)	3%
الربح بعد الضريبة	2,755,004	2,560,320	8%

ملاحظة:

تبقى النتائج أعلاه أولية وتخضع لاعتماد لجنة التدقيق ومجلس الإدارة.



المفوض بالتوقيع